

Date: 15/5/2016

التاريخ : 2016/5/15

Management Report

I am pleased to present the interim unaudited financial statements of Eshraq properties co. PJSC for the three months period ended 31/3/2016

تقرير الإدارة

يسرني أن أقدم البيانات المالية المرحلية الغير مدققة لشركة إشراق العقارية ش.م.ع عن فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 2016/3/31

Principal activities

The company is principally engaged in the real estate business which includes development, sales, investment, construction, management, and associated services.

النشاط الرئيسي

يتمثل النشاط الرئيسي للشركة في مجال التطوير العقاري وبيع واستثمار وإدارة العقارات.

Result and appropriation of income

نظرة عامة على نتيجة الاعمال

The result of the company for the three months period ended 31/3/2016 represented in total revenues amount of AED 6,258,909 (the three months period ended 31/3/2015 amount of AED 6,921,187 and net loss for the three months period ended 31/3/2016 amount of AED (6,980,990) (the three months period ended 31/3/2015 amount AED (7,979,587) earnings per share for the three months period ended 31/3/2016 amounted to AED (0.0004) (the three months period ended 31/3/2015 amounted to AED (0.0031)

تتلخص نتيجة أعمال الشركة خلال فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 2016/3/31 في اجمالي إيرادات وقدرها 6,258,909 درهم (فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 2015/3/31 في اجمالي إيرادات وقدرها 6,921,187 درهم) وصافي خسارة قدرها 6,980,990 درهم (فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 2015/3/31 في صافي خسارة وقدرها 7,979,587 درهم) ، ان قيمة العائد للسهم الواحد لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 2016/3/31 بلغت (0.0004) درهم (فترة الثلاثة أشهر المنتهية في 2015/3/31 بلغت (0.0031) درهم

عبدالله صالح المحمدي
المدير العام

